


# 香港工商管理 第一天活动报导 Hong Kong Business Administration Day 1

康軒文教集團  
Kang Hsuan Educational Publishing Group

 育橋文教事業

 台灣拓人教育

 康軒文教事業 | 康軒文教基金會 | 桃園物流中心

 南京康軒文教 | 鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

 康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 盛澤校區

 康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際部學務處  
DSA, Int. Dept.  
2019.1.27

# Set off 整队出发

**On Jan. 27th, 2019, 6 students led by two teachers flew from Hongqiao International airport to Shenzhen.**

2019年1月27日, 王丽莉与房丽婷两位老师带领四位学生于上海虹桥机场集合, 飞往深圳。另两位学生已提早来到深圳机场等待汇合。



# Arrival in Shenzhen 抵达深圳

**After two and a half hours flight, we arrived at the Shenzhen airport excitingly.**

经过两个半小时的飞行，四位学生与两位老师安全抵达深圳机场与另两位学生汇合。长时间的飞行，并未让同学们感到疲惫，大家依然兴致满满。



# Arrival in HK

## 抵达香港

**The bus drove us to the hotel named Best Western Rewards. All the students were looking forward to studying with their partners during the following days.**

再次整队后，大家登上了前往香港华大盛品酒店的大巴。很多同学都是初次来到香港，很兴奋，也很期待接下来的行程。



# Group Discussion

## 各小组组长会议

The team leader made some announcements of rules the students must obey during the training.

领队老师组织各小组队长就项目期间需遵守的原则进行宣导。



# The gains of the students

## 学生心得

**Elroy: This afternoon, we took a plane to Shenzhen, and then took the bus and passed the security check to HK. We experienced the local culture on the first night and will start our formal business administration tomorrow.**

**陆赞：今天下午我们乘坐飞往深圳的飞机，然后乘坐大巴一路过安检到了香港，我们第一天晚上体验到了当地的人文景观，明天开始得正式工商管理了。**

**Thank you for watching**  
**感谢欣赏，未完待续.....**



**To be continued....**